

Flair Airlines to Launch Service from Kitchener-Waterloo to Montreal

- **Service to Montreal from Kitchener-Waterloo begins July 7**
- **Flights will be non-stop, twice weekly, and starting at \$29**
- **New route is part of Flair's recent base expansion at Region of Waterloo International Airport**

Edmonton, Alberta, May 3, 2022 – Flair Airlines, Canada's everyday low fare airline, continues its growth in Kitchener-Waterloo with the announcement of service to Montreal-Trudeau International Airport. The non-stop route will connect Kitchener-Waterloo to Montreal twice weekly. Flair has recently announced a base expansion at Region of Waterloo International Airport, and today's announcement is part of the expansion.

Beginning on July 7, passengers can travel twice weekly between the two cities.

"Kitchener-Waterloo continues to be an important market for Flair, and we look forward to starting service to Montreal from the airport," said Garth Lund, Chief Commercial Officer, Flair Airlines. "We know the importance of accessible and affordable travel and with fares starting at \$29, we're excited to offer even more choice to residents of Kitchener-Waterloo."

"Montreal has long been one of our community's top Canadian destinations. In 2020 more than 85,700 residents travelled to Montreal by air to conduct business, study, vacation, or visit family," said Karen Redman, Chair of the Region of Waterloo. "This new service will enhance the ability for local companies and institutions to attract talent and provide residents with more convenient travel options to Montreal. We look forward to welcoming Flair's non-stop service to Montréal-Pierre Elliott Trudeau International Airport."

Flair's recent base announcement includes an additional aircraft to be based out of the airport, offering the option of new destinations for passengers.

One-way fares, including taxes and fees, begin at \$29 to Montreal from Kitchener-Waterloo. There are limited seats and availability for the fares. All routes are available for booking at <https://www.flyflair.com>.

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada's leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media inquiries, please contact:

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com

Region of Waterloo
Lynsey Slupeiks
lsupleiks@regionofwaterloo.ca



Flair Airlines lancera un service de Kitchener-Waterloo à Montréal

- **Le service vers Montréal à partir de Kitchener-Waterloo débute le 7 juillet**
- **Les vols seront sans escale, deux fois par semaine, et à partir de 29 \$**
- **Le nouvel itinéraire fait partie de la récente expansion de la base de Flair à l'aéroport international de la région de Waterloo**

Edmonton, Alberta, le 3 mai 2022 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne à bas prix au quotidien, poursuit sa croissance à Kitchener-Waterloo avec l'annonce d'un service vers l'aéroport international Montréal-Trudeau. La ligne sans escale reliera Kitchener-Waterloo à Montréal deux fois par semaine. Flair a récemment annoncé une expansion de base à l'aéroport international de la région de Waterloo et l'annonce d'aujourd'hui fait partie de l'expansion.

À partir du 7 juillet, les passagers pourront voyager deux fois par semaine entre les deux villes.

« Kitchener-Waterloo continue d'être un marché important pour Flair et nous sommes impatients de commencer à desservir Montréal à partir de l'aéroport », a déclaré Garth Lund, directeur commercial de Flair Airlines. « Nous connaissons l'importance de voyages accessibles et abordables et avec des tarifs à partir de 29 \$, nous sommes ravis d'offrir encore plus de choix aux résidents de Kitchener-Waterloo. »

« Montréal est depuis longtemps l'une des principales destinations canadiennes de notre communauté. En 2020, plus de 85 700 résidents se sont rendus à Montréal par avion pour faire des affaires, étudier, passer des vacances ou rendre visite à la famille », a déclaré Karen Redman, présidente de la région de Waterloo. « Ce nouveau service améliorera la capacité des entreprises et des institutions locales à attirer des talents et à offrir aux résidents des options de transport plus pratiques vers Montréal. Nous sommes impatients d'accueillir le service sans escale de Flair à l'aéroport international Pierre-Elliott-Trudeau de Montréal. »

L'annonce récente de la base de Flair comprend un avion supplémentaire basé à l'extérieur de l'aéroport, offrant la possibilité de nouvelles destinations pour les passagers.

Les tarifs aller simple, incluant les taxes et les frais, commencent à 29 \$ vers Montréal à partir de Kitchener-Waterloo. Les places et la disponibilité des tarifs sont limitées. Tous les itinéraires sont disponibles à la réservation sur <https://www.flyflair.com>.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour les demandes des médias, veuillez contacter :

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

Region of Waterloo
Lynsey Slupeiks
lsupeiks@regionofwaterloo.ca

